

Verslag Het Bestuur

Nr. 8 – seizoen 2024-2025

Plaats: Bureel VTTL

Datum: 31 maart – 18.30 uur

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Hedwig Amelinckx, Didier Bosman, Jeroen Vanmassenhove, Pieter Geerts en Frederik Noppe

Verontschuldigd: Philip van Oeckel en Jo Willems

1. Goedkeuring verslag nr. 7 van 17 februari 2025
 - a. De brieven inzake de TT Fairplay Cup worden morgenochtend verstuurd.
 - b. Er zijn geen opmerkingen en het verslag wordt goedgekeurd. Frederik Noppe zal het verslag op de website plaatsen.
2. Opvolging openstaande items
 - a. Stockruimte Zedelgem: Marc Gijs heeft ter plaatse een bezoek gebracht, in de aanwezigheid van Kurt Heldenbergh. Er moet een oplossing komen met alle partijen. Een voorstel wordt geformuleerd. Nadien zal een nieuw contract opgemaakt worden rekening houdend met duidelijke en correcte afspraken. Jeroen Vanmassenhove koppelt terug naar PC West-Vlaanderen op volgende PC vergadering.
 - b. Tornooi-programma: het contract wordt ondertekend. Alle provincies verklaren zich akkoord voor een jaarlijkse bijdrage van 175 euro voor het onderhoud van het programma. De VTTL bekostigt zelf volledig de aankoop van het programma.
3. Boekhouding
 - a. Stand van zaken 2025: een eerste stand van zaken wordt kort besproken. Voorlopig geen grote problemen, behalve de eerder gemelde zaken. Frederik Noppe zal de begroting aanpassen in functie van eerder genomen beslissingen, zodat die dan voorgelegd zal worden aan de leden van de AV in mei. De patrimoniumtaks-aangifte is uitgevoerd, de BTW-aangifte staat gepland in de komende weken. Frederik Noppe zorgt ook voor de nodige documenten voor de AV inzake de afsluiting van de boekhouding 2024 en zal binnenkort de rekeningcontroleurs uitnodigen.
 - b. Begroting 2025: Er werden bij Topsport Vlaanderen extra subsidies aangevraagd en ondertussen ook toegekend aan de federatie. Frederik Noppe zal de begroting ook in functie hiervan aanpassen, terugkoppelen met Pieter Geerts, en zal dan de

volledig herwerkte versie van de begroting doorsturen tegen de volgende bestuursvergadering.

- c. Nationale Loterij: Er is een nieuw akkoord binnen de KBTTB inzake de verdeling van de middelen van de Nationale Loterij. Er is wat twijfel omtrent het ingaan van dit akkoord, dit wordt uitgeklaard op de volgende NRvB.
- d. Huur KA Redingenhof: Na controle blijkt dat de VTTL inderdaad geen huurgelden heeft betaald aan Stad Leuven voor de huur na de schooluren. Deze reservaties gebeurden echter door KA Redingenhof zelf, de federatie heeft totaal geen zicht of er nadien ook reservaties officieel geannuleerd en doorgegeven werden. We wachten een reactie af van KA Redingenhof en Stad Leuven gelet op het feit dat er op verschillende vlakken fouten zijn gemaakt.

4. Personeelsdossiers

- a. Olav Kosolosky is sinds 1 maart werkzaam bij de VTTL. Ondertussen is ook zijn laptop klaar voor gebruik. Frederik Noppe bekijkt samen verder met Olav voor de installatie van Adobe-programma's en Canva.

5. Beleidsplan 2025-2028

- a. Stand van zaken: de eerste geplande acties zijn vlot doorgegaan/opgevolgd. De bevraging van de clubwerkingen is heel goed verlopen. Ondertussen zijn de meeste aanvullingen ook reeds gedaan op de vernieuwde ledendatabase. De volgende stap is het uitwerken van de specifieke clubgerichte thema's (Olav Kosolosky) om zo de clubbezoeken te ondersteunen in de provincies.

6. Administratie

- a. Frederik Noppe geeft een kort overzicht van de laatste personeelsvergadering (11 maart). Het was een uitgebreid verslag gelet op het feit van de start van het nieuwe beleidsplan en de eerste werking met Olav Kosolosky.
- b. De rapportering (algemene werking, topsport en beleidsfocussen) was tijdig afgewerkt, rondgestuurd naar het bestuur en werd op 31 maart ook officieel ingediend op de digitale platformen van Sport Vlaanderen.

7. Goed Bestuur

- a. Een kleine aanpassing van het intern reglement zal voorliggen ter goedkeuring op de AV van mei 2025.
- b. Er zijn tot op heden nog geen meldingen binnen gekomen inzake integriteit.

8. Sponsoring en communicatie

- a. Het rapport van Olav Kosolosky wordt kort besproken. Inzake de opmerkingen van de BK A dient Olav contact op te nemen met Mathieu Jasinski en bekijken voor de toekomst wat de mogelijkheden zijn.

- b. Olav mag niet vergeten ook zaken uit te werken inzake de sponsoring, het sportmodel en de clubondersteuning. Olav is uiteraard nog maar 1 maand in dienst en is zich volgens Frederik Noppe wel aan het inwerken in deze zaken. Voor de sponsoring kan bij voorbeeld een piste uitgewerkt worden richting LA2028 (zowel individueel als per team).

9. Evaluaties

- a. Belgische Kampioenschappen: de kampioenschappen zijn goed verlopen, alleen bij de veteranen heel wat problemen (verder te bespreken binnen de KBTTB).
- b. 26 februari: online presentatie tornooi-programma: de KBTTB zal ook gebruik maken van het programma van Jeroen van der Hooft. Afspraken daaromtrent werden gemaakt.
- c. 1 maart: NR en NRvB: goed verlopen. Er werden 2 voorstellen tot wijziging van de sportreglementen goedgekeurd. Deze info werd ondertussen ook op de website geplaatst.
- d. Lentecriterium Veteranen te Zandvoorde: nog 3 afmeldingen op het laatste moment, maar dankzij uitstekende werking van de hoofdscheidsrechterstafel is alles vlot verlopen.

10. Kalender

- a. 10 april : Nationale Disciplinaire Commissie in Brussel
- b. 12 april: 22^{ste} (laatste) speelweek interclub 2024-2025
- c. 13 april : VJC fase 3 in Sint-Truiden
- d. 22 april : het Bestuur te Brussel

11. Landelijke interclub

- a. Er zijn nog 2 speelweken te gaan. In sommige reeksen is het vooral onderin nog spannend. Nadien volgen nog de eindrondes.
- b. De landelijke rechtscommissaris had de gegevens opgevraagd van de spelers betrokken in een eventuele tuchtzaak tussen Gierle en Hurricane. Tot op heden geen nieuws meer ontvangen.

12. Reglementen en statuten

- a. De beslissingen van de Nationale Raad hebben geen invloed op de landelijke sportreglementen.
- b. Frederik Noppe heeft de reglementen en technische fiches voor de landelijke evenementen bekeken. Deze zullen voorgelegd worden op de AV van mei 2025.
- c. Martin van den Bergh heeft het reglement en de technische fiche voor de landelijke eindrondes bekeken. Door een intern misverstand met Frederik Noppe moeten nog enkele aanpassingen gebeuren aan de technische fiche. Frederik Noppe zal de

aanpassingen doen en deze documenten dan ook voorbereiden ter goedkeuring op de AV van mei 2025.

- d. Vanaf volgend seizoen zal je ook een medisch attest moeten indienen bij forfait tijdens een toernooi, anders zal de wedstrijd als nederlaag genoteerd worden op de uitslagenkaart (conform de interclub). Dit geldt alleen voor spelers die ook effectief aanwezig zijn op het toernooi zelf.

13. Landelijke evenementen

- a. Beker van Vlaanderen op 1 mei in het lokaal van QLT Gent
- De lottrekking is uitgevoerd en wordt als bijlage bij het verslag toegevoegd.
 - In de meeste provincies moeten de finales nog afgewerkt worden.
 - Discussie omtrent de VIP-uitnodigingen: Marc Gijs vindt het belangrijk dat de VIP's nog uitgenodigd worden (cfr. BK A), ondanks het afschaffen van de VIP-maaltijd (beslissing van de AV in november 2025).
 - Hedwig Amelinckx zal de resultaten aanvullen op de competitiewebsite. Een aparte hoofdscheidsrechterstafel is niet noodzakelijk gezien er voor iedere wedstrijd een hoofdscheidsrechter wordt aangeduid.

14. Sporttechnische werking

- a. TeCo:
- Pieter Geerts overloopt kort het verslag van het Teco. Er is een nieuwe dynamiek dankzij de inzet van enkele nieuwe mensen.
 - Er volgt op 16 mei een digitale infosessie omtrent de vernieuwde provinciale werkingen. De beslissingen van het beleidsplan zijn op dat vlak duidelijk inzake uurindelingen.
 - Nele Lievens zal de topbenjamindagen ondersteunen. Er zijn er dit jaar 3 voorzien. De eerste gaat door op 19 april te Leuven. Er werden 12 benjamins uitgenodigd.
 - In 2 provincies (West-Vlaanderen en Limburg Kempen) is er momenteel een effectieve benjaminwerking. Er moet een oplossing gevonden worden richting komend seizoen om dit ook verder te ondersteunen in de 3 overige provincies.
 - Voor de Paasstage werden 24 spelers uitgenodigd, er nemen 21 spelers ook effectief deel.
 - Internationaal -12-toernooi te Leuven in augustus: er moet een expliciete vraag gesteld worden inzake de prijs van de kuisfirma voor het kuisen van het internaat op zondag. Pas dan kunnen verdere stappen gezet worden. Pieter Geerts zal navraag doen. De aanvraag van de subsidies is tijdig uitgevoerd (nog geen nieuws) door Jo Willems.

- Het is niet de taak van het TeCo om voorstellen voor klassementen in de provincies uit te werken voor de spelers met een A-B of C-statuuut. Dit is niet hun bevoegdheid.
- b. Topsport-algemene werking: De link tussen topsport en algemene werking werd besproken binnen het TeCo. Wel opletten dat het TeCo zich niet alleen focust op de beste jeugdspelers, maar wel degelijk de volledige sporttechnische werking in handen neemt.
- c. Topsport:
 - Pieter Geerts geeft een korte terugblik op de eerste 3 maanden als Technisch Directeur Topsport en de evolutie van de spelers. Een nieuw digitaal dashboard werd ook gecreëerd zodat dit ook maandelijks aan bod kan komen.
 - Er werd een dossier voor extra middelen ingediend bij Topsport Vlaanderen. Deze aanvraag is ook aanvaard en er werden extra middelen toegekend zowel binnen het vervolmakingsprogramma 18+, als binnen de topsportschool.
 - Binnen de KBTTB zal bekeken worden of er middelen vrijgemaakt kunnen worden voor de ondersteuning van de Nationale herenploeg richting de OS van 2028.
 - Laurens Devos heeft een eigen budget losgekregen bij G-sport Vlaanderen en heeft alle financiële middelen dan ook zelf in handen.
- d. Trainerscursussen:
 - De cursussen in Wemmel (30 inschrijvingen) en Gent (27 inschrijvingen) zijn volop bezig.
 - Trainer A-cursus: Het is een groot probleem om docenten te vinden. Er moet een profiel uitgeschreven worden waaraan docenten moeten voldoen om zo op zoek te gaan naar mogelijke docenten. De lessen moeten hoofdzakelijk in het Nederlands doorgaan.
- e. Sportzomer: de federatie zal meedoen op het evenement in Wenduine. Olav Kosolosky en Didier Bosman zullen aanwezig zijn.

15. Koepel

- a. De eerstvolgende NRvB is pas eind april (na de eerstvolgende bestuursvergadering).
- b. Het vernieuwde reglement voor het NJC zal dan besproken worden, maar moet voorgelegd worden ter goedkeuring op de NR van juni.
- c. Jo Willems wordt unaniem aanvaard als lid van de Nationale Technische Commissie ter vervanging van Tom Dieussaert (geen TDT meer en dus van ambtswege geen lid meer).

16. Werking recreanten en veteranen

- a. Het verslag moet efficiënter opgesteld worden met duidelijke inhoud, voorstellen, ideeën en nuttige info.
- b. De discussie omtrent het toelaten van meer deelnemers aan de Vlaamse Kampioenschappen is al meerdere keren gevoerd geweest. Het is qua tijdschema totaal niet mogelijk om nog meer deelnemers toe te laten.
- c. Het is niet aan de LRVC om zich in te laten met problemen met de hoofdscheidsrechterstafel, de kledij van scheidsrechters, ... De focus moet liggen op het verbeteren van de eigen werking zowel op het vlak van veteranenwerking, alsook op die van de recreatieve werking. Er wordt veel gewezen naar het beleidsplan 2025-2028 maar concrete zaken worden niet voorgesteld of uitgewerkt door de commissieleden. Er moet initiatief genomen worden om die acties uit te werken en te realiseren.

17. LAC

- a. Verslagen van commissies moeten steeds opgemaakt worden op het briefhoofd van de VTTL.
- b. Opmerkingen kledij: dit is een zaak die besproken moet worden op Nationaal vlak.
- c. "Peterschap": wat zijn de volgende stappen binnen de LAC hiervoor?
- d. Er wordt gevraagd aan scheidsrechters om meer aandacht te besteden aan de reglementen en de toepassing ervan: hoe gaat de LAC dit realiseren?
- e. Opleiding nieuw tornooi-programma: Frederik Noppe zal dit afstemmen met Jeroen van der Hooft zodat Philip van Oeckel (en eventueel andere gegadigden) hierover een infosessie kunnen krijgen.

18. Informatica

- a. Op 31 maart had onze provider gedurende enkele uren wat problemen. Deze waren tegen 9.45 uur opgelost. Dergelijke problemen hebben we uiteraard niet zelf onder controle.
- b. Gaëtan Frenoy en Jo Willems zullen in de komende weken de website van het jeugdsportproject online overlopen en aanpassen.
- c. Frederik Noppe zal nog eens oplijsten welke zaken essentieel zijn inzake de ICT-verbeteringen op korte termijn zodat we toch een nieuwe stap voorwaarts kunnen zetten.
- d. Frederik Noppe zal ook met Jeroen van der Hooft bekijken hoe de accounts voor het nieuwe tornooi-programma best toegewezen kunnen worden (op naam, op provincie, op club,...). Uiteraard rekening houdend met het feit dat niet iedere account toegang heeft tot alle info...

19. Varia

- a. Geen varia.

Einde vergadering: 21.40 uur

Verslag opgemaakt door

Frederik Noppe

VTTL / SG

Bijlage

TABEL BEKER VAN VLAANDEREN HEREN

01/05/2025

1/4

Halve Finales

Finale

1		1	Oost-Vlaanderen 1
		8	
2	10.00	5	Antwerpen
		4	Vlaams-Brabant en Brussel
3	10.00	3	Oost-Vlaanderen 2
		6	West-Vlaanderen
4		7	
		2	Limburg-Kempen

1	
13.00	
2	
13.00	

1	

Thuisploeg

Kleine finale

	EINDSTAND
1	
2	
3	
4	
5	
6	

1	

TABEL BEKER VAN VLAANDEREN DAMES

01/05/2025

1/4

Halve Finales

Finale

1		1	Vlaams-Brabant
		8	
2	10.00	5	Antwerpen
		4	West-Vlaanderen
3		3	Limburg-Kempen
		6	
4		7	
		2	Oost-Vlaanderen

1	
13.00	
2	
13.00	

1	

Kleine finale

	EINDSTAND
1	
2	
3	
4	
5	

1	